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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 
7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 31 

от 25.10.2013 г. 
 

 

Днес, 25.10.2013 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински 

съвет се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

На заседанието присъстваха: 9 общински съветници: Златка Питакова, 

Живка Великова, Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Янка 

Господинова, Селятин Исмаилов, Радка Желева и Тюркян Мехмед. 
 

Отсъстващи: Нели Маринова и Петър Иванов. 
 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, г-жа Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Стефка Жекова – секретар на общината, Павлина Друмева – Директор на 

Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на Дирекция СА, кметове на кметства и 

кметски наместничества от общината. 

 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо Донева, уважаеми 

специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства и 

кметски наместници от общината, добре дошли на днешното заседание на ОбС 

Алфатар. Имаме необходимия кворум и на основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, 

заседанието е редовно /присъстват повече от половината от общия брой на 

съветниците/ и ОбС може да взема законни решения. 

С покана № 11 с изх. № 124/16.10.2013 г., получихте проект за дневен ред. 

Всички имате материалите за днешното заседание. На заседанието на ПК 

22.10.2013 г. общинска администрация представи нова докладна относно 

„Определяне на представител на Община Алфатар в Асоциацията по ВИК”. 

Разгледана беше от ПК. Всички общински съветници бяха съгласни да влезе в 

дневния ред за днешното заседание като точка пета. 

Колеги, това е новият дневен ред. Имате възможност за допълнения и 

изменения по него. Ако имате други предложения, относно дневния ред, 

заповядайте? Имате думата?  

Други предложения не постъпиха и председателя на ОбС Алфатар обяви 

дневния ред с направеното допълнение: 
 

ПРОЕКТ ЗА ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно ”Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за третото 

тримесечие на 2013 година”. 

    Докладва: кмет на Община Алфатар. 



 2 

2. Докладна записка относно „Ползване на недвижим имот – частна 

общинска собственост”. 

    Докладва: кмет на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно ”Предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка на имот публична общинска собственост 

за осъществяване и развитие на образователна дейност”. 

    Докладва: кмет на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Избор на нови съдебни заседатели за мандат 

01.01.2014 г. – 31.12.2018 г. в Окръжен съд – Силистра”. 

Докладва: председателя на временна работна комисия към ОбС Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Определяне на представител на Община 

Алфатар в Асоциацията по ВИК”. 

    Докладва: кмет на Община Алфатар. 

6. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Председателя на ОбС Алфатар Златка Питакова, подложи на гласуване 

дневния ред: 

Който е съгласен с така предложения дневен ред за днешното заседание, 

моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕ № 262 

ОбС АЛФАТАР, ПРИЕМА СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно ”Одобряване на извършените разходи за 

командировки в страната на Председателя на Общински съвет за третото 

тримесечие на 2013 година”. 

    Докладва: кмет на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно „Ползване на недвижим имот – частна 

общинска собственост”. 

    Докладва: кмет на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно ”Предоставяне за безвъзмездно управление на 

юридически лица на бюджетна издръжка на имот публична общинска собственост 

за осъществяване и развитие на образователна дейност”. 

    Докладва: кмет на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно „Избор на нови съдебни заседатели за мандат 

01.01.2014 г. – 31.12.2018 г. в Окръжен съд – Силистра”. 

Докладва: председателя на временна работна комисия към ОбС Алфатар. 

5. Докладна записка относно „Определяне на представител на Община 

Алфатар в Асоциацията по ВИК”. 

    Докладва: кмет на Община Алфатар. 
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6. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно ”Одобряване на извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на Общински съвет за 

третото тримесечие на 2013 година”. 

Колеги, председателя на ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, местно 

самоуправление” – г-жа Нели Маринова отсъства. Ще помоля някой от комисията 

да го замести, да вземе думата, да изкаже становището на комисията. 

Радка Желева – член в ПК”Бюджет, финанси, нормативна уредба, 

местно самоуправление”: Комисията няма нищо против одобряването на 

извършените разходи за командировки в страната на Председателя на Общински 

съвет за третото тримесечие на 2013 година и предлага те да бъдат одобрени. Това 

беше становището на комисията. 

Марин Пейчинов: Освен председател на ПК”Общинска собственост, УТ, 

пътна и селищна мрежа, благоустройство” и като член в ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” съм участвал в разискването и 

становището на комисията е да стане решение, да бъдат одобрени извършените 

разходи за командировки в страната на Председателя на ОбС. 

Росица Иванова - председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Нашата комисия също се обединява и становището 

на комисията е да бъдат одобрени извършените разходи за командировки в 

страната на Председателя на Общински съвет. 
 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките 

в страната, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 263 
 

1. Одобрява извършените разходи за командировки в страната от 

Председателят на Общински съвет Алфатар – г-жа Златка Питакова за третото 

тримесечие на 2013 г., съгласно Приложение № 2. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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Златка Питакова: Благодаря Ви колеги. Преминаваме към втора точка от 

дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно „Ползване на недвижим имот 

– частна общинска собственост”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо председател. На заседанието на ПК 

беше разгледана така представената докладна. Становището на комисията е така 

представения проект за решение да стане решение на днешното заседание. Като 

имаше едно предложение от г-жа Янка Господинова относно срока за отдаване да 

е по-вече от една година. Ако все още това предложение е валидно да го 

гласуваме! Макар, че на заседанието на ПК казах, че отдаването от година на 

година е в полза на общината, защото може да увеличава наемната вноска. Така, 

че становището на комисията е да бъдат отдадени под наем. 

Златка Питакова: Други колеги искат ли да вземат думата? 

Янка Господинова: Обединявам се към решението в докладната записка. 
 

Златка Питакова: Колеги, други въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА и във връзка глава V, чл. 75, ал. 1 

Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи 

общинска собственост, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 264 
 

1. Включва в годишната програма управление и разпореждане с имотите – 

общинска собственост в община Алфатар през 2013год. следните имоти частна 

общинска собственост както следва: 

1.1. Част от Имот № 156022 в гр. Алфатар местност „Денев дол”, с площ 

100,000 дка., кат.V, по НТП нива,АОС № 79/01.08.2001г.; 

1.2. Имот № 037046 в гр. Алфатар в местност «Узунски блок» с площ 

14,999 дка, кат.ІІ-1,9дка,V-9,7дка и кат.VІ-3.4 дка, по НТП нива АОС 

№214/16.07.2004г., 

за отдаване под наем - чрез търг с явно наддаване за срок от една стопанска 

година - 2013/2014 г., с Базисната наемна цена за земеделска земя за една година 

26,05 лева за декар. 

2. Възлага на Кмета на община Алфатар да организира и проведе 

съответната процедура за отдаване под наем и сключи договор. 
 

Златка Питакова: Колеги, който е съгласен направеното предложение да 

стане решение, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 6; „против” – 0; „въздържали се” – 3. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов за 



 5 

Марин Пейчинов за Янка Господинова въздържала се 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно ”Предоставяне за 

безвъзмездно управление на юридически лица на бюджетна издръжка на имот 

публична общинска собственост за осъществяване и развитие на образователна 

дейност”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище на комисията. 

Благодаря Ви госпожо председател. Коментирахме докладната записка на 

заседанието на ПК и никой нямаше нищо против. Комисията се обедини и реши 

да се предостави това, което иска за ползване директора на НУ „Отец Паисий” – 

Юлиян Драгнев. Разбрахме, че иска да ползва само училището, без общежитието. 

Така, че становището на комисията е така предложеното решение да стане 

решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Други колеги желаят ли да вземат думата? 

Радка Желева: Като членове на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и 

селищна мрежа, благоустройство” се обединихме и решихме да му се предостави 

това, което е поискал. 

Златка Питакова: Други въпроси. Няма. Зачитам предложението за 

решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 12, ал. 1 от ЗОС и чл. 13, 

ал.4 от НРПУРИВОС, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 265 
 

1. Предоставя, безвъзмездно за управление на НУ „Отец Паисий”, 

представлявано от Юлиян Колев Драгнев – директор, с административен адрес 

с.Алеково, общ. Алфатар, ул.„Отец Паисий” № 1, имот публична общинска 

собственост както следва: 

 Урегулиран поземлен имот І169 за училище в кв. 32, с площ от 9 531 (девет 

хиляди петстотин тридесет и един) м
2
, по регулационния план на с. Алеково, 

одобрен със Заповед № РД 09-34/29.01.1985г. и по следващо изменение на ПР 

одобрено със Заповед №РД -208/26.06.2013г.; 

 УЧИЛИЩЕ „Отец Паисий” – масивна триетажна сграда със ЗП от 960 

(деветстотин и шестдесет) м
2
 и разпределение както следва: класни стаи – 16 бр., 

учителска стая – 1 бр., дирекция – 1бр., кухня – 1бр., складове, столова, коридори 

– 2 бр. и стълбища – 2 бр. 

2. Предоставя за безвъзмездно управление имота за срок от 10 (десет) години 

с предназначение за осъществяване и развитие на образователна дейност. 

3. Възлага на Кмета на община Алфатар, да сключи договор, издаде заповед 

и предаде имота. 
 



 6 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно „Избор на нови съдебни 

заседатели за мандат 01.01.2014 г. – 31.12.2018 г. в Окръжен съд – Силистра”. 

Златка Питакова: Председателя на временната комисия г-жа Радка Желева 

представи в ОбС Алфатар докладна записка с предложения на комисията за 

съдебни заседатели. Давам думата на г-жа Радка Желева. 

След като комисията беше избрана, постъпиха предложения за съдебни 

заседатели. Коментирани бяха шест имена: Димитър Иванов Алексиев – 

председател на ЗК ”Напредък”, Иван Захариев – кмет на с. Алеково, Янка Жекова 

Ваникова – директор на ОУ”Христо Ботев”, Кирил Димитров Василев – 

бизнесмен, Йордан Атанасов Петров - отец Емилиан и Селятин Сабитов 

Исмаилов – общински съветник. Извършена беше проверка на предоставените ни 

документи. Установи се, че един от кандидатите - Димитър Алексиев е навършил 

65 г. и не може да бъде предложен за съдебен заседател. Иван Захариев – кмет на 

с. Алеково не е съгласен да бъде обсъждана кандидатурата му и категорично се 

отказа. Останалите кандидати отговарят на условията. Документите са при мен, 

всички си имат свидетелства за съдимост и останалите документи – 

автобиография, копие на лична карта, копие на дипломата за завършено 

образование. 

Предлагам Ви за обсъждане г-жа Янка Жекова Ваникова – директор на 

ОУ”Христо Ботев” с висше образование с клас квалификация педагог, Кирил 

Димитров Василев – бизнесмен, собственик на фирма „Кидима”с полу висше 

образование, Йордан Атанасов Петров - отец Емилиан, свещеника, който сега 

оглавява трите храма - в гр. Алфатар, с. Цар Асен и с. Васил Левски (семинария 

със специалност „Теология” в Шуменския университет и Селятин Сабитов 

Исмаилов – общински съветник със средно образование. Второ: ОбС Алфатар 

задължава председателя на Общински съвет – Алфатар, в законоустановния срок 

да предприеме необходимите действия за свеждане на настоящото решение до 

Окръжен съд - Силистра. 

Предлагам на вниманието на общинските съветници за обсъждане. 

Златка Питакова:Искам да изкажа моето мнение за г-н Кирил Димитров. 

Ще гласувам против, защото в чл. 67, ал. 1 от Закона за съдебната власт пише, че 

съдебен заседател трябва се ползва с добро име в обществото. Г-н Димитров не се 

ползва с добро име в обществото по много причини и една от тях е, че е длъжник 

на Община Алфатар и като физическо и като юридическо лице. Аз мисля, че 
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длъжник на общината не може да бъде предлаган и избиран за съдебен заседател 

Радка Желева: Затова исках да са повече предложения и в резултат на 

гласуването, който събере по-малко гласове да отпадне. Затова търсих и други 

хора, но се оказа, че няма много желаещи за съдебни заседатели. Все пак и сега 

можем да предложим някой. Имате ли предложения? 

Ивелина Миткова: Аз искам да направя предложение за съдебен заседател 

г-жа Янка Господинова. 

Златка Питакова: Съгласна съм. 

Радка Желева: Всеки има право да гласува за четирима. Който събере най-

много гласове, ще бъде предложен в съда за съдебен заседател. 

Живка Великова: Аз искам да попитам кой предложи отец Емилиан? Не, че 

имам нещо против, но той не е жител на нашата община. Аз исках да знам просто 

какви са мотивите, не че имам нещо против. 

Радка Желева: Той обслужва населението на нашата община. Окончателно е 

предложението за него. Водила съм разговор с него и той е съгласен да се 

занимава и с такава работа. 

Златка Питакова: Колеги, аз предлагам да ги гласуваме един по един. 

Предлагам да гласуваме първия предложен за съдебен заседател г-н 

Йордан Атанасов Петров - отец Емилиан. Който е съгласен, моля да гласува: 

Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 7 „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова ------ Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова ---------- 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРИЕМА СЕ. 
 

Предлагам да гласуваме втория предложен за съдебен заседател г-н Кирил 

Димитров Василев. Който е съгласен, моля да гласува: 

Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 5; „против” – 3; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова против Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова за 

Росица Иванова въздържала се  Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Предлагам да гласуваме третия предложен за съдебен заседател г-н 

Селятин Сабитов Исмаилов. Който е съгласен, моля да гласува: 

Колеги, преминаваме към гласуване: 
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ГЛАСУВАНЕ: „За” – 5; „против” – 0; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова ------------ Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова въздържала се Селятин Исмаилов въздържал се  

Марин Пейчинов за Янка Господинова ------------ 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Предлагам да гласуваме четвъртия предложен за съдебен заседател г-жа 

Янка Жекова Ваникова. Който е съгласен, моля да гласува: 

Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРИЕМА СЕ. 
 

Предлагам да гласуваме петия предложен за съдебен заседател г-жа Янка 

Господинова. Който е съгласен, моля да гласува: 

Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 6; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова --------- 

Росица Иванова за Радка Желева ---------- 

Тюркян Мехмед -----   
 

ПРИЕМА СЕ. 
 

Колеги имаме двама с равен брой гласове – Селятин Сабитов и Кирил 

Димитров. Предлагам отново да ги гласуваме: 

Който е съгласен Селятин Сабитов Исмаилов да стане съдебен заседател, 

моля да гласува: 

Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 6; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова ------ Петър Иванов отсъства 



 9 

Ивелина Миткова ------ Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова ------- 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРИЕМА СЕ. 

Който е съгласен г-н Кирил Димитров Василев да стане съдебен заседател, 

моля да гласува: 

Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 4; „против” – 3; „въздържали се” – 2. 
 

Златка Питакова против Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов против 

Марин Пейчинов против Янка Господинова за 

Росица Иванова въздържала се Радка Желева за 

Тюркян Мехмед въздържала се   
 

НЕ СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, след направения избор с поименното гласуване, 

зачитам предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, чл. 68, ал. 1 от Закона за 

съдебната власт, във връзка с чл. 6 от Наредба № 1 от 3.02.2011 г. за съдебните 

заседатели /издадена от председателя на ВСС, обн., ДВ, бр. 14 от 15.02.2011 г./, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 266 
 

1. Избира следните кандидати за съдебни заседатели за Окръжен съд-

Силистра, мандат 01.01.2014г. - 31.12.2018г.: 

Йордан Атанасов Петров - отец Емилиан; 

Селятин Сабитов Исмаилов – общински съветник. 

Янка Жекова Ваникова – директор на ОУ”Христо Ботев”; 

Янка Стоянова Господинова - общински съветник. 

2. Задължава председателя на Общински съвет – Алфатар, в 

законоустановния срок да предприеме необходимите действия за свеждане на 

настоящото решение до Окръжен съд - Силистра. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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Златка Питакова: Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно „Определяне на представител 

на Община Алфатар в Асоциацията по ВИК”. 

Златка Питакова: Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на 

ПК”Общинска собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”за 

становище на комисията. 

Янка Господинова: Моето предложение на заседанието на ПК беше: при 

отсъствие на кмета на Община Алфатар, вместо зам. кмета председателя на ОбС 

Алфатар – г-жа Златка Питакова да представлява общината в Асоциацията по 

ВИК. И без друго трудно комуникираме с общинска администрация, кмет и зам. 

кмет. По-добрия вариант е поне на едно място да имаме достоверна информация, 

да си имаме наш представител. 

Радка Желева: Обединихме се около становището вместо зам. кмета при 

отсъствие на кмета на Община Алфатар, председателя на ОбС Алфатар да 

представлява общината в Асоциацията по ВИК. 

Златка Питакова: Предлагам да гласуваме предложението на г-жа Янка 

Господинова. Който е съгласен кмета на Община Алфатар да бъде представител в 

Асоциацията по ВИК и при отсъствието му да го замества председателя на ОбС 

Алфатар, моля да гласува: 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

ПРИЕМА СЕ. 
 

Златка Питакова: Имате ли други предложения? Няма. Зачитам 

предложението за решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 15, от ЗМСМА и чл. 198е, ал. 3 и ал. 5 от 

Закона за водите, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 267 
 

1. Определя за представител в Асоциацията по В и К Йорданка Радева 

Узунска - кмет на Община Алфатар с мандат до изтичането на мандат 2011 – 2015 

година. 

2. При невъзможност за участие на определения в т. 1 представител в 

заседанията на Асоциацията по В и К, същият ще бъде заместван от Златка 

Питакова – председател на ОбС Алфатар със същия мандат. 

3. Определените представители в Асоциацията по В и К имат право да 

участват във всички събрания на Асоциацията. 

4. Дава право при необходимост от гласуване, същите да гласуват с оглед 
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запазване интересите на Община Алфатар. 

5. Възлага на Кмета на Община Алфатар да извърши всички необходими 

правни и фактически действия в изпълнение на настоящото Решение. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова отсъства 

Живка Великова за Петър Иванов отсъства 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Янка Господинова за 

Росица Иванова за Радка Желева за 

Тюркян Мехмед за   
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Днес по електронната поща получих писмо от Изпълнителния Директор на 

НСОРБ – г-жа Гинка Чавдарова, относно изменение и допълнение на Закона за 

собствеността и ползването на земеделски земи. 

В предложения законопроект е регламентирано пасищата и мерите от 

общинския поземлен фонд да се отдават под наем или аренда без търг на 

собственици или сдружения на собственици на регистрирани пасищни 

животни, пропорционално на техния брой и съобразно вида и 

местообитанието им. 

Г-жа Чавдарова иска отговор: подкрепяме или неподкрепяме тези 

предложения? 

В чл. 24а, ал. 6 се добавя нова точка 4: 

„Земите от общинския поземлен фонд могат да се отдават под наем или аренда 

без търг или конкурс: 

1. когато са заети с трайни насаждения; 

2. когато не са били използвани две или повече стопански години; 

3. в случаите по чл. 37в, ал. 10; 

4. на собственици или сдружения на собственици на регистрирани 

пасищни животни, когато земите са с начин на трайно ползване – пасища и 

мери”. 

В чл. 37и се правят следните изменения и допълнения: 

1. Алинеи 1 и 2 се отменят. 

2. Създават се нови ал. 3, 4 и 5: 

„(3) Мерите и пасищата от държавния поземлен фонд се отдават под наем или 

аренда по реда на чл. 24а, ал. 2, т. 6, пропорционално на броя и вида на 

регистрираните пасищни животни в съответното землище, по пазарна цена, 

определена от независим оценител, при условия и по ред, определени в 

правилника за прилагане на закона. Останалите свободни мери и пасища се 

отдават чрез търг и на лица, които поемат задължение да ги поддържат в добро 

земеделско и екологично състояние”. 
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„(4) Договорът за наем или аренда за ползване на земите по ал. 3, се сключва за 

срок до 6 стопански години”. 

„(5) Мерите и пасищата от общинския поземлен фонд се отдават под наем 

или аренда по реда на ал. 3 и 4”. 

Радка Желева: Аз не мога да си спомня каква е точно промяната, защото 

ние по принцип пак на база брой животни сме ги раздавали, без търг и така сме 

определяли размера на пасищата, които се полагат. Община Алфатар работи по 

този начин от години и го препоръчва и на другите общини. 

Иван Енчев: Г-жа Чавдарова чела от нашата наредба и писала този закон. 

Златка Питакова: Колеги, ще подкрепим ли този проект, който предлага 

сдружението на общините.? 

Радка Желева: В тази връзка искам да попитам какво става с 

фотоволтаичния парк, за тези мери и пасища? Ние какво ще правим с тях? 

Посъветвайте се с юриста на общината и внесете докладна записка в ОбС 

Алфатар. 

Йорданка Узунска: Трябва да се развали съдружието. Мисля, че в самия 

договор имаше една клауза, в която беше казано, че ако до няколко месеца няма 

събрание на съдружниците се разваля. 

Златка Питакова: Може да променим самото решение. Ако ни представите 

докладна за освобождаване на тези парцели. 

Колеги, аз имам още един въпрос: искам общинска администрация, г-жа 

Узунска и г-жа Донева, да приемат при сърце да се направи минимален ремонт на 

клуб № 3 - барака, предоставена от кмета на общината, която е собственост на 

физическо лице, но там има теч. Мисля, че може нещо да се направи! Идва вече 

зима, имат повече свободно време възрастните хора и се събират по често, почти 

всяка вечер, а няма къде да го направят. Молят се и искат, ако може да им се 

помогне. 

Желяна Донева: Мария днес беше при мен, разговаряхме. След сесията 

имаме уговорка с нея, разбрали сме се. Обещала съм това, което можем да 

помогнем, г-жа Узунска също го е направила преди месеци. Ще реагираме. Ще 

помогнем, с каквото можем – с подръчни средства. 

Златка Питакова: Благодоря Ви за разбирането. 
 

Г-жа Златка Питакова: Колеги, имате ли други въпроси, мнения, 

предложения? Няма. Благодаря Ви за присъствието! 
 

Поради изчерпване на дневния ред председателят на ОбС - Златка 

Питакова закри редовното заседание на ОбС в 15.00 часа. 

 

 

 

 

25.10.2013г.·      ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

гр. Алфатар       /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 

 

        Протоколист: …. 

        /Радостина Стефанова/ 


